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PROTOKÓŁ Nr XXXI/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Urzędowie odbytej w dniu 25 marca 2021 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Urzędowie ul. Rynek 12 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 10
00

, zakończono o godz. 13
35

. 

 

Obradom XXXI sesji VIII kadencji przewodniczył Kazimierz Jagiełło – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Urzędowie. 

 

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyli: 

1. Radny Grzegorz Chudzicki 

2. Radny Karol Gajewski 

3. Radny Marcin Gil 

4. Radny Kazimierz Jagiełło 

5. Radna Monika Jastrzębska 

6. Radny Jerzy Kazula 

7. Radny Zbigniew Markiewicz 

8. Radny Tomasz Mazik  

9. Radny Andrzej Milczach  

10. Radna Beata Płecha  

11. Radny Andrzej Rolla  

12. Radny Henryk Wilczopolski 

13. Radny Marek Wojtaszek 

14. Radna Agnieszka Wołoszyn 

15. Radny Wiesław Zając  

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Pan Paweł Dąbrowski Burmistrz Urzędowa, 

2. Pani Anna Sochaj- Majewska    Radca Prawny, 

3. Pani Iwona Pawłowska Kierownik SPZOZ w Urzędowie, 

4. Pani Anna Grzebulska Kierownik OPS w Urzędowie 

 

 

 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Przyjęcie protokołu Nr XXX. 

3. Informacja Burmistrza Urzędowa o realizacji uchwał i sprawach bieżących gminy. 

4. Informacja o pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Urzędowie w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Urzędowie za rok 2020. 

6. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Urzędowie za rok 2020. 

7. Informacja z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2020 rok. 

8. Działalność gospodarcza na terenie Gminy Urzędów. 
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9. Podjęcie uchwał: 

1) uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Urzędowie za 2020 rok;  

2) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Urzędów prawa 

własności nieruchomości, położonej w miejscowości Urzędów oznaczonej w 

ewidencji gruntów, jako działki nr 657/4 i 657/5 obręb geodezyjny Wodna; 

3) uchwała w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Urzędów na rok 2021; 

4) uchwała w sprawie udzielenia Powiatowi Kraśnickiemu pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej; 

5) uchwała w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z członkostwa w Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Urzędowie; 

6) uchwała w sprawie powołania radnego na funkcję członka Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Urzędowie; 

7) uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr II/5/18 Rady Miejskiej w Urzędowie z dnia 

29 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Urzędowie oraz wyboru przewodniczącego komisji. 

 10. Składanie pisemnych interpelacji i zapytań. 

 11. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 12. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

 

PUNKT 1 

Otwarcie obrad sesji 

Przewodniczący obrad Kazimierz Jagiełło dokonał otwarcia XXXI sesji VIII kadencji Rady Miejskiej 

w Urzędowie. Odegrany został hymn państwowy. Przewodniczący powitał zgromadzonych. Poprosił 

o potwierdzenie na tabletach obecności na sesji. Stwierdził, że na stan 15 radnych wybranych do rady 

miejskiej obecnych jest 13, co stanowi niezbędne quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Przewodniczący poinformował, że do biura rady wpłynął wniosek Burmistrza Urzędowa o włączenie 

do porządku obrad projektu uchwał w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Urzędowie oraz z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2020 wraz z 

wykazem potrzeb związanych z realizacją tych zadań na rok 2021 oraz w sprawie wyrażenia zgody 

przystąpienia Ośrodka Pomocy Społecznej w Urzędowie do wspólnej realizacji projektu partnerskiego 

„Włączamy aktywnych w gminie Urzędów". Odczytał wniosek (wniosek w załączeniu).  
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Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza Urzędowa o włączenie do 

porządku obrad w/w uchwał. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

ZA (13) 

Karol Gajewski, Marcin Gil, Kazimierz Jagiełło, Monika Jastrzębska, Jerzy Kazula, Tomasz Mazik, 

Andrzej Milczach, Beata Płecha, Andrzej Rolla, Henryk Wilczopolski, Marek Wojtaszek, Agnieszka 

Wołoszyn, Wiesław Zając 

NIEOBECNI (2) 

Chudzicki Grzegorz, Zbigniew Markiewicz  

 

Wniosek Burmistrza Urzędowa został przyjęty większością głosów. 

 

PUNKT 2 

Przyjęcie protokołu Nr XXX/2021 

Przewodniczący obrad poinformował, że protokół z ostatniej sesji był dostępny do zapoznania się 

przez radnych na stronie internetowej oraz w biurze rady. Zapytał, czy radni mają jakieś zastrzeżenia 

bądź uwagi? Protokół Nr XXX/2021 Rady Miejskiej w Urzędowie został przyjęty bez uwag.   

 

PUNKT 3 

Informacja Burmistrza Urzędowa o realizacji uchwał i sprawach bieżących gminy 

Burmistrz Urzędowa, Paweł Dąbrowski złożył sprawozdanie z realizacji uchwał (materiał w 

załączeniu).  

 

W sprawach bieżących  

Burmistrz Urzędowa Paweł Dąbrowski poinformował, że odbył się przetarg na drogę Urzędów- 

Bęczyn- Boby, która jest współfinansowana wraz z powiatem kraśnickim. Wyjściowa kwota wynosiła 

8 mln 400 tysięcy zł. Inwestycja zostanie wykonana za kwotę 5 mln 384 tysięcy zł, a wykonawcą 

będzie firma PBI. Inwestycja jest podpisana na 2 lata. 

 

Podkreślił również, że odbył się przetarg na przebudowę drogi gminnej w miejscowości Moniaki. 

Odcinek do przebudowy wynosi około 1 km. Zaznaczył, że kwota wyjściowa wyniosła 1 mln 100 

tysięcy zł. Natomiast w/w przedsięwzięcie zostanie wykonane za 847 tysięcy zł, a wykonawcą będzie 

firma ROLBUD. 
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Trzeci przetarg odbył się na wykonanie drogi w Popkowicach Księże. Odcinek do przebudowy wynosi 

334 metrów. Przetarg na tą inwestycję także wygrała firma ROLBUD za kwotę 216 tysięcy zł.  

 

Burmistrz Paweł Dąbrowski zaznaczył, że wąwóz w Majdanie Moniackim i Majdanie Bobowskim 

został zakwalifikowany do dofinansowania i prawdopodobnie w tym roku gmina Urzędów otrzyma 

środki na to zadanie. Ta inwestycja jest jednoroczna. Wyjaśnił, że odbyły się wstępne rozmowy z 

właścicielami działek, którzy są przychylnie nastawieni na sprzedaż tych działek gminie Urzędów.  

 

Wspomniał także, że po świętach ma ruszyć remont drogi w miejscowości Kolonia Wierzbica, 

ponieważ jest zgoda na wycięcie dwóch drzew (sokory). 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w pkt. 3. W związku z brakiem zgłoszeń, dyskusję zamknął. 

 

PUNKT 4 

Informacja o pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Urzędowie w okresie międzysesyjnym 

Radny Karol Gajewski odczytał informację z posiedzenia Komisji Rewizyjnej (informacja w 

załączeniu). 

Radny Andrzej Milczach odczytał informację z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych (informacja w załączeniu). 

Radny Jerzy Kazula odczytał informację z posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego i Promocji Gminy (informacja w załączeniu). 

Radny Jerzy Kazula również przedstawił informację z powołania komisji konkursowej na kierownika 

SP ZOZ w Urzędowie. Zaznaczył, że na Kierownika SPZOZ-u została wybrana Pani Iwona 

Pawłowska. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w pkt. 4. W związku z brakiem zgłoszeń, dyskusję zamknął. 

 

PUNKT 5 

Sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Urzędowie za rok 2020. 

 

Pani Iwona Pawłowska zaznaczyła, że od 1 października 2020 roku pełni obowiązki kierownika SP 

ZOZ w Urzędowie. 
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Kierownik SP ZOZ Pani Iwona Pawłowska przedstawiła sprawozdanie z działalności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Urzędowie za rok 2020 (sprawozdanie w załączeniu). 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w pkt. 5). 

Burmistrz Pan Paweł Dąbrowski złożył podziękowania w imieniu własnym, jak i mieszkańców Pani 

Iwonie Pawłowskiej i wszystkim pracownikom SP ZOZ za to, że ośrodek zdrowia pomimo pandemii 

był zawsze czynny dla pacjentów.  

Radny Andrzej Rolla zapytał pani doktor jak przebiega harmonogram szczepień w gminie Urzędów, 

ponieważ mieszkańcy zapisywali się na szczepienia w Gościeradowie ze względu na brak miejsc. 

Pani Iwona Pawłowska wyjaśniła, że jeżeli chodzi o szczepienia to pacjenci mają wybór, gdzie 

zostaną zaszczepieni. Mogą zarejestrować się elektronicznie i w swojej przychodni. Nie ma 

rejonizacji. Zaznaczyła, że w pierwszych tygodniach ośrodek dostawał po 30 dawek szczepionki i 

pacjenci byli rejestrowani według kolejności zgłoszeń. Podkreśliła, że szczepionki przychodzą z 

opóźnieniem, dlatego trzeba zmieniać i przekładać harmonogram szczepień.  

Przewodniczący rady Kazimierz Jagiełło w imieniu rady i samorządu złożył życzenia Pani doktor 

Iwonie Pawłowskiej w związku z wyborem na stanowisko. Podkreślił, iż jest to bardzo poważna i 

odpowiedzialna funkcja kierowania takim zakładem. 

 W związku z brakiem zgłoszeń zamknął dyskusję w pkt. 5).  

 

PUNKT 6 

Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Urzędowie za rok 2020. 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Urzędowie Pani Anna Grzebulska przedstawiła 

sprawozdanie z działalności OPS (komentarz w załączeniu). 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w pkt. 6). W związku z brakiem zgłoszeń zamknął dyskusję 

w pkt. 6).  

 

PUNKT 7 

Informacja z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2020. 

Pani Justyna Cieślicka przedstawiła informację z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2020. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w pkt.7). W związku z brakiem zgłoszeń zamknął dyskusję 

w pkt. 7). 
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PUNKT 8 

Pan Hubert Witek przedstawił informację na temat działalności gospodarczej na terenie Gminy 

Urzędów (komentarz w załączeniu). 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w pkt. 8). W związku z brakiem zgłoszeń zamknął dyskusję 

w pkt. 8). 

Przewodniczący obrad ogłosił 10- minutową przerwę. 

Przewodniczący wznowił obrady. 

 

PUNKT 9 

Podjęcie uchwał  

 1) uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Urzędowie za 2020 rok 

 

Projekt w/w uchwały omówił Pan Włodzimierz Wasieczko Główny Księgowy SPZOZ-u (materiał w 

załączeniu). 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w pkt. 9 ppkt. 1). W związku z brakiem zgłoszeń, zamknął 

dyskusję w pkt. 9 ppkt. 1). Stwierdził, iż wymóg niezbędnego kworum do przeprowadzenia 

głosowania jest spełniony w związku, z czym rozpoczął procedurę głosowania nad uchwałą.   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

ZA (13) 

Karol Gajewski, Marcin Gil, Kazimierz Jagiełło, Monika Jastrzębska, Jerzy Kazula, Tomasz Mazik, 

Andrzej Milczach, Beata Płecha, Andrzej Rolla, Henryk Wilczopolski, Marek Wojtaszek, Agnieszka 

Wołoszyn, Wiesław Zając 

NIEOBECNI (2) 

Chudzicki Grzegorz, Zbigniew Markiewicz  

 

Rada Miejska w Urzędowie większością głosów podjęła uchwałę Nr XXXI/197/21 z dnia 25 marca 

2021 roku w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Urzędowie za 2020 rok. 

 

 2) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Urzędów prawa 

własności nieruchomości, położonej w miejscowości Urzędów oznaczonej w ewidencji gruntów, jako 

działki nr 657/4 i 657/5 obręb geodezyjny Wodna 
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Przewodniczący odczytał wniosek, jaki wpłynął do biura rady dotyczący w/w uchwały (pismo w 

załączeniu). 

Projekt w/w uchwały omówił Pan Stanisław Tompolski. 

Stwierdził, że przedmiotem projektu uchwały jest wyrażenie zgody na nabycie przez Gminę Urzędów 

prawa własności nieruchomości położonej w miejscowości Urzędów, oznaczonej w ewidencji 

gruntów, jako działki nr 657/4 o pow. 0,1672 ha oraz nr 657/5 o pow. 0,1721 ha, obręb geodezyjny 

Wodna, stanowiącej własność osoby fizycznej, dla której Sąd Rejonowy w Kraśniku V Wydział Ksiąg 

Wieczystych prowadzi księgę wieczystą KW Nr LU1K/00043953/8, z przeznaczeniem na rozbudowę 

infrastruktury gminnej – stacja i sieć wodociągowa. W obowiązującym MPZP przedmiotowe działki 

przeznaczone są pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. Środki finansowe przeznaczone na 

zakup nieruchomości zabezpieczone są w budżecie Gminy Urzędów na rok 2021. 

 

Burmistrz Pan Paweł Dąbrowski wyjaśnił, iż w tych strefach będzie możliwość zabudowy i uważa, że 

wyżej wymieniona inwestycja będzie z korzyścią dla mieszkańców. Zaznaczył, że aby podjąć 

działania w tej sprawie to najpierw należy podjąć uchwałę. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w pkt. 9 ppkt. 2). 

 

Radny Andrzej Rolla podkreślił, że ten temat już był podejmowany nie jednokrotnie. Uważa, że jeżeli 

jest odpowiednie miejsce, są pieniądze to należy podjąć tą inwestycje, z uwagi na to, iż powstają nowe 

ulice, budują sie domy, przychodzą nowi mieszkańcy. Zaznaczył, że jeżeli nie powstanie wspomniana 

inwestycja to każdy z mieszkańców będzie musiał zrobić na własną rękę pobór wody do swojego 

gospodarstwa domowego. Stwierdził, że w całej gminie jest zrobiona kanalizacja i tylko ta część 

Urzędowa pozostała bez niej. Wyjaśnienia złożone przez burmistrza i pracownika gminy są 

wystarczające, dlatego podkreślił, że jest za tą inwestycją, ponieważ jak jest woda to jest życie. 

 

Przewodniczący podkreślił, że jeżeli inni mają jakieś zastrzeżenia, co do w/w inwestycji to mogą je 

składać do odpowiednich instytucji i dochodzić swoich racji. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń, zamknął dyskusję w pkt. 9 ppkt. 2). Stwierdził, iż wymóg 

niezbędnego kworum do przeprowadzenia głosowania jest spełniony w związku, z czym rozpoczął 

procedurę głosowania nad uchwałą.   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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ZA (13) 

Karol Gajewski, Marcin Gil, Kazimierz Jagiełło, Monika Jastrzębska, Jerzy Kazula, Tomasz Mazik, 

Andrzej Milczach, Beata Płecha, Andrzej Rolla, Henryk Wilczopolski, Marek Wojtaszek, Agnieszka 

Wołoszyn, Wiesław Zając 

NIEOBECNI (2) 

Chudzicki Grzegorz, Zbigniew Markiewicz  

 

Rada Miejska w Urzędowie większością głosów podjęła uchwałę Nr XXXI/198/21 z dnia 25 marca 

2021 roku w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Urzędów prawa własności 

nieruchomości, położonej w miejscowości Urzędów oznaczonej w ewidencji gruntów, jako działki nr 

657/4 i 657/5 obręb geodezyjny Wodna. 

 

 3) uchwała w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Urzędów na rok  2020 

 

Projekt w/w uchwały omówiła Pani Weronika Kuśmiderska- Kasperek. 

Stwierdziła, że priorytetowym celem działania Gminy Urzędów w tym zakresie jest przede wszystkim 

zapobieganie rozmnażaniu zwierząt poprzez ich sterylizację i kastrację. Program określa zasady opieki 

nad bezdomnymi zwierzętami i ograniczania problemu ich bezdomności. Obejmuje swoim zakresem:   

• zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt; 

• opiekę nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie; 

• odławianie bezdomnych zwierząt; 

• obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt w schronisku dla zwierząt;  

• poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt; 

• usypianie ślepych miotów; 

• wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt gospodarskich; 

• zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych  

z udziałem zwierząt. 

Podkreśliła również, że realizacja powyższego programu przyczyni się do zmniejszenia ilości zwierząt 

bezdomnych trafiających do schroniska oraz ilości przyjmowanych interwencji, jak również do 

zapewnienia opieki bezdomnym zwierzętom. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w pkt. 9 ppkt. 3). W związku z brakiem zgłoszeń, zamknął 

dyskusję w pkt. 9 ppkt. 3). Stwierdził, iż wymóg niezbędnego kworum do przeprowadzenia 

głosowania jest spełniony w związku, z czym rozpoczął procedurę głosowania nad uchwałą.   
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Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

ZA (12) 

Karol Gajewski, Marcin Gil, Kazimierz Jagiełło, Monika Jastrzębska, Jerzy Kazula, Andrzej 

Milczach, Beata Płecha, Andrzej Rolla, Henryk Wilczopolski, Marek Wojtaszek, Agnieszka 

Wołoszyn, Wiesław Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Mazik 

NIEOBECNI (2) 

Chudzicki Grzegorz, Zbigniew Markiewicz  

 

Rada Miejska w Urzędowie większością głosów podjęła uchwałę Nr XXXI/199/21 z dnia 25 marca 

2021 roku w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Urzędów na rok  2020. 

 

 4) uchwała w sprawie udzielenia Powiatowi Kraśnickiemu pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej 

 

Projekt w/w uchwały omówił Pan Hubert Witek. 

Wyjaśnił, że Program „NIE nowotworom u dzieci” w Polsce działa od 2005 r. i wypełnia lukę w 

badaniach diagnostycznych, dostępnych w ramach publicznej opieki zdrowotnej nad dziećmi. 

Fundacja posiada jedyny w Europie ambulans wyposażony w najnowocześniejszy sprzęt USG. Zakres 

badań i program powstał pod kierunkiem krajowego konsultanta ds. onkologii i hematologii dziecięcej 

prof. Jerzego R. Kowalczyka, a specjaliści na pokładzie ambulansu to lekarze radiolodzy dziecięcy z 

certyfikatami Polskiego Towarzystwa Ultrasonograficznego. 

Zaznaczył, że program adresowany jest do dzieci w wieku od 9 miesięcy do 6 lat. Po podsumowaniu 

wyników programu zrezygnowano z badania szyi, skupiając się na badaniach USG jamy brzusznej, w 

kierunku zmian nowotworowych oraz wrodzonych wad nerek i dróg moczowych. Fundacja pokrywa 

wszystkie koszty programu z wyjątkiem kosztu pracy lekarzy. W związku z powyższym Starostwo 

Powiatowe w Kraśniku zwróciło się z prośbą o przekazanie środków finansowych na ten cel. Dzięki 

temu będzie możliwość przebadania dzieci z terenu gminy Urzędów. 

Gmina Urzędów w 2018 r. przekazała środki finansowe na realizację ww. programu. Przebadano 

wówczas 14 dzieci z terenu gminy Urzędów, w 2019 r. – przebadano 13 dzieci, w 2020 r. nie były 

prowadzone badania z uwagi na panującą pandemię wirusa SARS-CoV-2.  
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Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w pkt. 9 ppkt. 4). W związku z brakiem zgłoszeń, zamknął 

dyskusję w pkt. 9 ppkt. 4). Stwierdził, iż wymóg niezbędnego kworum do przeprowadzenia 

głosowania jest spełniony w związku, z czym rozpoczął procedurę głosowania nad uchwałą.   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

ZA (13) 

Karol Gajewski, Marcin Gil, Kazimierz Jagiełło, Monika Jastrzębska, Jerzy Kazula, Tomasz Mazik, 

Andrzej Milczach, Beata Płecha, Andrzej Rolla, Henryk Wilczopolski, Marek Wojtaszek, Agnieszka 

Wołoszyn, Wiesław Zając 

NIEOBECNI (2) 

Chudzicki Grzegorz, Zbigniew Markiewicz  

 

Rada Miejska w Urzędowie większością głosów podjęła uchwałę Nr XXXI/200/21 z dnia 25 marca 

2021 roku w sprawie udzielenia Powiatowi Kraśnickiemu pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej. 

 

 5) uchwała w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z członkostwa w Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Urzędowie 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w pkt. 9 ppkt. 5). W związku z brakiem zgłoszeń, zamknął 

dyskusję w pkt. 9 ppkt. 5). Stwierdził, iż wymóg niezbędnego kworum do przeprowadzenia 

głosowania jest spełniony w związku, z czym rozpoczął procedurę głosowania nad uchwałą.   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

ZA (11) 

Karol Gajewski, Kazimierz Jagiełło, Monika Jastrzębska, Jerzy Kazula, Tomasz Mazik, Andrzej 

Milczach, Andrzej Rolla, Henryk Wilczopolski, Marek Wojtaszek, Agnieszka Wołoszyn, Wiesław 

Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Gil, Beata Płecha 

NIEOBECNI (2) 

Chudzicki Grzegorz, Zbigniew Markiewicz  
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Rada Miejska w Urzędowie większością głosów podjęła uchwałę Nr XXXI/201/21 z dnia 25 marca 

2021 roku w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z członkostwa w Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Urzędowie. 

 

 6) uchwała w sprawie powołania radnego na funkcję członka Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Urzędowie 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w pkt. 9 ppkt. 6).  

Radny Karol Gajewski odwołał się do wniosku radnego Andrzeja Rolli, gdy ustalono 5 osobowe 

składy w komisjach. Wnioskował, aby tak pozostało, ponieważ będzie problem w wypracowaniu 

stanowiska. Radny zaproponował, że będzie zgłaszał kandydatów na funkcję członka komisji 

rewizyjnej.  

Przewodniczący obrad wyjaśnił, że radna Beata Płecha pełniła funkcję przewodniczącej. Zapytał, czy 

wróci do pełnienia funkcji członka komisji rewizyjnej. 

Radna Beata Płecha wyjaśniła, że rezygnuje z funkcji członka. 

Radny Karol Gajewski zwrócił się do radnego Jerzego Kazuli przewodniczącego klubu, żeby wziął 

odpowiedzialność za decyzje podjęte przez siebie i przez radnych i zaprasza go do pracy w komisji. 

Przewodniczący obrad wyjaśnił, ze radny Jerzy Kazula jest przewodniczącym komisji budżetu, więc 

jest wykluczony. 

Radny Karol Gajewski zapytał, czy jest to wykluczenie formalnie. 

Przewodniczący obrad wyjaśnił, że to jest tylko jego spostrzeżenie. 

Radny Karol Gajewski zwrócił się z zapytaniem do radcy prawnego. 

Radca Prawny odpowiedziała, że na ten moment nie udzieli odpowiedzi. 

Radna Beata Płecha zabrała głos w sprawie osobowego składu komisji rewizyjnej. Zaznaczyła, że do 

tego składu komisji powinni wchodzić przedstawiciele klubów, co oznacza, że nie muszą być w ilości 

2,3,4 osób tylko wystarczy jeden radny. Radna przypomniała, że z jej klubu w skład komisji 

rewizyjnej jest już dwóch przedstawicieli. 

Radny Karol Gajewski zaznaczył, że nie neguje tego, iż klub powinien mieć tylko jednego 

przedstawiciela, ale ze względów honorowych uważa, że ktoś z klubu powinien wziąć 

odpowiedzialność na siebie, dlatego zwraca się z prośbą, by jednak ktoś się z klubu zgłosił i objął 

stanowisko za panią radną. 

Radny Andrzej Rolla wyjaśnił, że klub musi mieć przynajmniej jednego przedstawiciela, którym nie 

może być przewodniczący i wiceprzewodniczący. Zaznaczył, że podobał mu się to, że w komisji 

rewizyjnej opozycja miała przewagę w liczbie trzech członków, a osoby popierające pana burmistrza 

dwóch, co pokazywało, że komisja jest transparentna i nie da się nic ukryć. Komisja rewizyjna 

głosami opozycji mogła przegłosować wszystko. Podkreślił, że komisja rewizyjna jest od 

kontrolowania pana wójta i jednostek budżetowych w gminie.  
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Radny Karol Gajewski zwrócił się do radnego Andrzeja Rolli wyjaśniając, że opozycja jest to ta 

grupa, która nie posiada władzy, ma mniejszą ilość osób. A obecnie jest jeden klub 7 osobowy, jeden 

klub 3 osobowy, a reszta radnych jest niezrzeszonych, dlatego prosi, aby radny Andrzej Rolla nie 

mówił, że to jest opozycja, bo to jest grupa, która ma realny wpływ na władzę i na działanie komisji.  

Radny Tomasz Mazik uważa ze radni są po to by działać dla dobra gminy i mądrość bycia radnym 

nakazuje, żeby popierać mądre uchwały, które są przygotowane przez zarząd w postaci pana 

burmistrza, a jeżeli one są nie takie jak potrzeba to żeby w ogóle nie stawały na radę. Uważa, że rada 

powinna działać dla dobra społeczności na tyle ile jest to możliwe by mądrze wydawać pieniądze. 

Pokreślił, że takie przepychanki i spory źle świadczą o radnych. Radny apeluje o rozsądek żeby 

doprowadzić ten temat do końca. Zaznaczył, że nigdy się nie wycofuje od pracy i jeżeli nikt nie będzie 

chętny zostać członkiem komisji to on dołączy. Podkreślił, że gdyby komisje zajmowały się tym, do 

czego są powołane to w komisjach byłoby o wiele mniej pracy i wtedy tych komisji mogłoby być o 

wiele mniej, bo to nie są komisje tylko „mini sesje” podzielone na trzy grupy po 5 osób, czego 

dowodem jest, że program tych komisji jest taki sam. Wszyscy przychodzą ze swoimi tematami to 

trafia to pod obrady 3 komisji. Uważa, że wystarczyłoby to omówić na jeden resortowej komisji, 

której to dotyczy, i na sesji. Podkreślił, że należy to zmienić, ponieważ nie jest powiedziane, że dana 

komisja musi, co miesiąc pracować. Ona ma obradować wtedy, kiedy autentycznie jest potrzebna. 

Radny Marek Wojtaszek podziela decyzję radnego Tomasza Mazika i w ramach aktualizacji zaznaczył, 

że nie należy do żadnego klubu. 

Radny Karol Gajewski przeprosił radnego i poprosił o aktualizację na stronie BIP. 

Radny Karol Gajewski zgłosił kandydaturę radnego Tomasza Mazika, ponieważ uważa, że jest to 

człowiek, który nie boi się pracy.  

Przewodniczący obrad zapytał radnego Tomasza Mazika, czy wyraża zgodę na pracę członka w 

komisji rewizyjnej. 

Radny Tomasz Mazik wyraził zgodę. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń, zamknął dyskusję w pkt. 9 ppkt. 6). Stwierdził, iż wymóg 

niezbędnego kworum do przeprowadzenia głosowania jest spełniony w związku, z czym rozpoczął 

procedurę głosowania nad uchwałą.   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

ZA (11) 

Karol Gajewski, Marcin Gil, Kazimierz Jagiełło, Monika Jastrzębska, Jerzy Kazula, Andrzej 

Milczach, Beata Płecha, Andrzej Rolla, Marek Wojtaszek, Agnieszka Wołoszyn, Wiesław Zając 

 



Strona 13 z 18 
 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Tomasz Mazik, Henryk Wilczopolski 

NIEOBECNI (2) 

Chudzicki Grzegorz, Zbigniew Markiewicz  

 

Rada Miejska w Urzędowie większością głosów podjęła uchwałę Nr XXXI/202/21 z dnia 25 marca 

2021 roku w sprawie powołania radnego na funkcję członka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Urzędowie. 

 

 7) uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr II/5/18 Rady Miejskiej w Urzędowie z dnia 

29 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Urzędowie oraz 

wyboru przewodniczącego komisji 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w pkt. 9 ppkt. 7). 

Radny Karol Gajewski zgłosił kandydaturę radnego Andrzeja Rolli. Podkreślił, że jest on wieloletnim 

samorządowcem, człowiekiem wyważonym, spokojnym i będzie potrafił prowadzić obrady i dyskusje 

na komisji. 

Radny Andrzej Rolla wyjaśnił, że nie wyraża zgody, dlatego, że przewodniczącym komisji rewizyjnej 

powinna być osoba z klubu opozycyjnego. Zaznaczył, że wtedy będzie transparentność, przejrzystość. 

Wyjaśnił, że przewodniczący był zawsze z grupy wspierającej pana burmistrza. Zaznaczył, iż podoba 

mu się tak jak jest w radzie powiatu tzn. tam jest kandydat opozycji szefem komisji rewizyjne i, jak 

podkreślił zawsze do tego dążył. 

Radna Beata Płecha podkreśliła, że dużo padło złych słów na jej temat m.in. to, że „miga się od 

pracy”, co uważa, że nie jest sprawiedliwe. Zaznaczyła, że przez ostatnie lata pełniła funkcję 

przewodniczącej komisji rewizyjnej i nie było to łatwe zadanie. Uważa, że nie powinna być 

przewodniczącym osoba z jej klubu tylko, powinna się sprawdzić druga strona i pokazać, jak powinno 

się prowadzić komisję rewizyjną i przeprowadzać kontrole, jeżeli nasza strona źle się wywiązywała z 

obowiązków.    

Przewodniczący obrad zaproponował kandydaturę na przewodniczącego komisji rewizyjnej radnego 

Karola Gajewskiego, czy wyraża radny zgodę. 

Radny Karol Gajewski wyraził zgodę na bycie przewodniczącym komisji rewizyjnej. 

 

Przewodniczący obrad ogłosił 2-minutową przerwę. 

Przewodniczący wznowił obrady. 
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W związku z brakiem zgłoszeń, zamknął dyskusję w pkt. 9 ppkt. 7). Stwierdził, iż wymóg 

niezbędnego kworum do przeprowadzenia głosowania jest spełniony w związku, z czym rozpoczął 

procedurę głosowania nad uchwałą.   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

ZA (11) 

Marcin Gil, Kazimierz Jagiełło, Monika Jastrzębska, Jerzy Kazula, Tomasz Mazik, Andrzej Milczach, 

Beata Płecha, Henryk Wilczopolski, Marek Wojtaszek, Agnieszka Wołoszyn, Wiesław Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Karol Gajewski, Andrzej Rolla 

NIEOBECNI (2) 

Chudzicki Grzegorz, Zbigniew Markiewicz  

 

Rada Miejska w Urzędowie większością głosów podjęła uchwałę Nr XXXI/203/21 z dnia 25 marca 

2021 roku w sprawie zmiany Uchwały Nr II/5/18 Rady Miejskiej w Urzędowie z dnia 29 listopada 

2018 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Urzędowie oraz wyboru 

przewodniczącego komisji. 

 

 8) uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Urzędowie oraz z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2020 wraz z wykazem potrzeb 

związanych z realizacją tych zadań na rok 2021 

 

Projekt w/w uchwały omówiła Kierownik OPS Pani Anna Grzebulska. 

Stwierdziła, że zgodnie z art. 179 ust. 1 ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu rodziny i 

systemie pieczy zastępczej, w terminie do dnia 31 marca każdego roku wójt składa radzie gminy 

roczne sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny oraz przedstawia potrzeby 

związane z realizacją zadań. Zgodnie z Zarządzeniem Nr 73/2016 Burmistrz Urzędowa upoważnił 

Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Urzędowie do realizacji ustawy o wspieraniu rodziny i 

systemie pieczy zastępczej. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w pkt. 9 ppkt. 8). W związku z brakiem zgłoszeń, zamknął 

dyskusję w pkt. 9 ppkt. 8). Stwierdził, iż wymóg niezbędnego kworum do przeprowadzenia 

głosowania jest spełniony w związku, z czym rozpoczął procedurę głosowania nad uchwałą.   
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

ZA (13) 

Karol Gajewski, Marcin Gil, Kazimierz Jagiełło, Monika Jastrzębska, Jerzy Kazula, Tomasz Mazik, 

Andrzej Milczach, Beata Płecha, Andrzej Rolla, Henryk Wilczopolski, Marek Wojtaszek, Agnieszka 

Wołoszyn, Wiesław Zając 

NIEOBECNI (2) 

Chudzicki Grzegorz, Zbigniew Markiewicz  

 

Rada Miejska w Urzędowie większością głosów podjęła uchwałę Nr XXXI/204/21 z dnia 25 marca 

2021 roku w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Urzędowie 

oraz z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2020 wraz z wykazem potrzeb związanych 

z realizacją tych zadań na rok 2021. 

 

9) w sprawie wyrażenia zgody przystąpienia Ośrodka Pomocy Społecznej w Urzędowie do 

wspólnej realizacji projektu partnerskiego pn „Włączamy aktywnych w gminie Urzędów" 

 

Przewodniczący obrad poprosił komisję Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Promocji Gminy o 

zaopiniowanie w/w uchwały. 

Przewodniczący obrad ogłosił 10-minutową przerwę. 

Przewodniczący wznowił obrady. 

Przewodniczący obrad poprosił przewodniczącego komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i 

Promocji Gminy o odczytanie opinii do w/w uchwały. 

Radny Jerzy Kazula odczytał opinię komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Promocji Gminy 

(komentarz w załączeniu). 

  

Projekt w/w uchwały omówiła Kierownik OPS Pani Anna Grzebulska. 

Wyjaśniła, że Projekt pn.: „Włączamy aktywnych w gminie Urzędów” realizowany będzie w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Woj. Lubelskiego na lata 2014 – 2020. Projekt realizowany 

będzie w partnerstwie z Fundacją Rozwoju Inicjatyw Obywatelskich. Okres realizacji – od dnia 

podpisania umowy do sierpnia 2022 r. Ośrodek Pomocy Społecznej w Urzędowie pełnić będzie rolę 

Lidera projektu, a Fundacja Rozwoju Inicjatyw Obywatelskich – Partnera projektu.  

 

Podkreśliła, że wspólna realizacja projektu partnerskiego stwarza możliwość podejmowania przez 

Ośrodek Pomocy Społecznej działań w zakresie reintegracji społecznej i zawodowej dla osób 

zagrożonych wykluczeniem społecznym bez konieczności angażowania znaczących środków 
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finansowych. Realizacja projektu wpisuje się w Lokalny Program Rewitalizacji Gminy Urzędów na 

lata 2016 – 2026, w cel strategiczny rewitalizacji nr 2: „Wzrost stopnia aktywności społecznej i 

gospodarczej środowisk marginalizowanych i dysfunkcyjnych”, kierunek działań rewitalizacyjnych 

2.1 (3) „Reintegracja społeczno – zawodowa grup i osób zagrożonych wykluczeniem” 

Celem projektu jest wzrost integracji społecznej osób i rodzin oraz poprawa dostępu do rynku pracy 

dla 36 osób wykluczonych lub zagrożonych ubóstwem i wykluczeniem społecznym. Projekt zakłada 

realizację następujących zadań: Zadanie 1 Aktywizacja społeczna o charakterze społecznym i 

środowiskowym: warsztaty psychologiczne, motywacyjne. Zadanie 2 Aktywizacja edukacyjna i 

zawodowa: warsztaty edukacyjne „Profilaktyka współczesnych chorób”, Artterapie oraz indywidualne 

doradztwo zawodowe, szkolenia zawodowe, płatne staże zawodowe, pracę pośrednika pracy.  3. Praca 

socjalna oraz zasiłki. Praca socjalna na rzecz 36 uczestników oraz ich rodzin będzie prowadzona przez 

5 pracowników socjalnych.  

Stwierdziła, że projekt przyczyni się wykorzystania nowych rozwiązań w zakresie aktywnej integracji, 

a także do podniesienia, jakości, skuteczności i efektywności działań OPS w Urzędowie na rzecz 

włączenia społecznego.  

Łączna wartość projektu, o którym mowa w § 1 uchwały, wynosi 777 016,00 zł (słownie: siedemset 

siedemdziesiąt siedem tysięcy szesnaście złotych 00/100 groszy), w tym: kwota dofinansowania ze 

środków wspólnotowych – 660 463,60 zł; wkład własny – 116 552,40 zł. 

Wyjaśniła, że wkład własny zostanie wniesiony przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Urzędowie w 

formie: 

1) niepieniężnej w postaci udostępnienia pomieszczeń na potrzeby realizacji projektu w 

wysokości 27 720,00 zł, 

2) pieniężnej w postaci zasiłków okresowych, celowych w wysokości 79 520,00 zł; 

3) pieniężnej w postaci wkładu własnego finansowego w wysokości 9 312,40 zł. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w pkt. 9 ppkt. 9). W związku z brakiem zgłoszeń, zamknął 

dyskusję w pkt. 9 ppkt. 9). Stwierdził, iż wymóg niezbędnego kworum do przeprowadzenia 

głosowania jest spełniony w związku, z czym rozpoczął procedurę głosowania nad uchwałą.   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

ZA (12) 

Karol Gajewski, Marcin Gil, Kazimierz Jagiełło, Monika Jastrzębska, Jerzy Kazula, Andrzej 

Milczach, Beata Płecha, Andrzej Rolla, Henryk Wilczopolski, Marek Wojtaszek, Agnieszka 

Wołoszyn, Wiesław Zając 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Mazik 

NIEOBECNI (2) 

Chudzicki Grzegorz, Zbigniew Markiewicz  

 

Rada Miejska w Urzędowie większością głosów podjęła uchwałę Nr XXXI/205/21 z dnia 25 

marca 2021 roku w sprawie wyrażenia zgody przystąpienia Ośrodka Pomocy Społecznej w Urzędowie 

do wspólnej realizacji projektu partnerskiego „Włączamy aktywnych w gminie Urzędów". 

 

PUNKT 10 

Składanie pisemnych interpelacji i zapytań. 

Radny Jerzy Kazula zapytał, jakie działania w miesiącu marcu zostały podjęte w sprawie zmian 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego?  

Radny Jerzy Kazula zaznaczył, że dwa razy został ogłoszony przetarg na wynajęcie lokalu w 

Popkowicach po aptece, jednocześnie zapytał, czy coś w tym temacie się dzieje, czy są ogłoszone 

kolejne przetargi i czy jest jakiś inny pomysł na ten lokal? 

Radny Karol Gajewski zapytał, jaka jest podstawa prawna, że pismo skierowane do Pana Burmistrza 

dotyczące prac czysto-technicznych na terenie sołectwa Rankowskie tj. (poprawianie chodnika, 

przekopanie rowu itp.) z podpisami mieszkańców, są kierowane na komisję skarg, wniosków i petycji, 

a nie tylko do Pana Burmistrza, a pismo z sołectwa Bęczyn dotyczące spornej drogi, gdzie również 

były podpisy mieszkańców nie jest wzięte pod uwagę na komisję. Jakie są kryteria tego, które pismo 

ma być skierowane do Pana Burmistrza, a które na komisję skarg, wniosków i petycji? 

Radny Karol Gajewski również zaznaczył, że sołtysi proszą o informację dotyczącą terminu sesji, 

ponieważ chcieliby uczestniczyć w obradach. 

Przewodniczący wyjaśnił, że jeżeli są takie wnioski od sołtysów to będzie to kontynuowane tak jak 

było to na początku kadencji i sołtysi będą zapraszani. 

Radny Henryk Wilczopolski zwrócił się z zapytaniem, jak będzie realizowana konserwacja dróg 

gminnych w terenie po zimie. 

Przewodniczący obrad odpowiedział, że radni dostaną odpowiedzi na w/w pytania od Pana Burmistrza 

na piśmie. 
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PUNKT 11 

Sprawy bieżące i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady poinformował radnych, że w materiałach sesji załączone zostały pisma, z 

którymi mogli się zapoznać (pisma w załączeniu). 

 

PUNKT 12   

Zamknięcie obrad sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Urzędowie Kazimierz Jagiełło wobec wyczerpania przewidzianego 

porządku obrad ogłosił zamknięcie XXXI sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Urzędowie.  

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Urzędowie 

 

   Kazimierz Jagiełło 

 

Protokółowała 

Weronika Kozakowska 

 


